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ZAPISNIK sa 9. sjednice Skupštine LABIN 2000 d.o.o. 

 
Sjednica: 9. sjednica 
Mjesto: Sportski centar Franko Mileta, Labin 
Datum: 18.12.2019. 
Vrijeme trajanja: 15:00 – 16:30 

Prisutni: 

1) g. Dalibor Zupičić, član Uprave 
2) gđa. Federika Mohorović Čekada, zamjenica Gradonačelnika 
3) gđa. Renata Kiršić 
4) g. Miljenko Miškulin 
5) g. Diego Čekada 
6) g. Dean Milevoj  
7)  g. Daniel Mohorović  
8) Ana Stepčić, zapisničar 

Odsutni: 
1) g. Alessandro Toplak 
2) g.  Miljenko Miškulin 

  

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
2. Donošenje Cjenika naplate parkiranja na području grada Labina   
3. Donošenje Općih uvjeta isporuke komunalne usluge parkiranja na 

području grada Labina  
4. Razno 

 
Nakon utvrđivanja kvoruma i usvajanja dnevnog reda predsjednica Skupštine prelazi na 1. točku dnevnog reda.  
 
1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
Zapisnik sa 8. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o.  usvojen je jednoglasno. 
 
Nakon što je Direktor  završio prezentaciju koja je sadržavala točke dnevnog reda od broja 2. do broja 5. 
počela je rasprava po tim točkama. 
Gđa Kiršić je pohvalila urađeno i dala nekoliko prijedloga: 
- zabraniti parkiranje na parkirnom mjestu 0 na Obali maršala Tita jer se parking nalazi na izlazu iz zavoja,a  s 
obzirom da više nema rampi puno njih dolazi velikom brzinom i velika je mogućnost da se tamo desi sudar 
- ponovno označiti parkirnamjesta na Obali maršala Tita ( na potezu od ulaza do Valle Viste ) jer su 
parkirališta različiti dimenzionirana, te je potrebno označiti zabranu parkiranja na najužim djelovima jer se 
inače stvaraju čepovi u prometu 
- kvalitetnije označiti ulazak na Rivu vertikalnom signalizacijom jer turisti često ulaze do rampe na Rivi gdje ne 
mogu proći, pa se okreću i vraćaju nazad i time rade gužvu. Možda staviti i neku signalizaciju na Ulici slobode 
prije skretanja na Rivu kako bi turisti znali smjerove kretanja u toj zoni 
Direktor se složio sa navedenim prijedlozima i u suradnji s Gradom Labinom će raditi an tome da se 
predloženo napravi. 
G. Mohovrović se slaže s gđom Kiršić i predlaže slijedeće: 
- uključiti u izvješće analizu parkirališta kao prihodovnih centara. Direktor je na to odgovorio da se ta analiza 
uključuje u godišnje izvješće, ali da ćemo ga ubuduće uključivati i u periodičko izvješće. 
- Potrebno je više proaktivno djelovati u komercijalizaciji dvorane kao mjesta za odvijanje različitih sadržaja. 
Direktor je prihvatio prijedlog i objasnio da se išlo prema neki sportskim savezima za odigravanje raznih 
natjecanja, ali da ti savezi imaju sponzorske ugovore sa turističkim savezima i gradovima kao odlaze na 
pripreme i kamo odigravaju turnire. Bilo je dosta kontakata, ali najčešće zapne na smještajnim kapacitetima  
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( ili ih nema ili je smještaj preskup ), na dislociranosti Rapca i Labina ( za kongrese ). Osim toga, za povećati 
rekreaciju nemamo toliko kapaciteta jer su svi termini do 22:00 sata zauzeti u obje dvorane. Bez obzira na to, 
Direktor je rekao da će se više pozabaviti time i kontaktirati razne agencije i nastojati povećati broj događaja 
u sportskom centru. 
- g. Mohorović smatra da u izvješći moraju biti navedeni problemi u boćarskoj dvorani i što se tu poduzelo, 
iako je to direktor naveo usmeno u svojoj prezentaciji. Direktor je rekao da će to navesti u godišnjem 
izvješću. 
- G. Mohorović je zadovoljan postignutim rezultatima. 
G. Mohorović traži da se ispravi par grešaka u tekstu oko rashoda. 
G. Miškulin podržava sve navode gđe Kiršić i predlaže da se još: 
- makne otok na ulazu na Rivu gdje su prije bile rampe 
- moramo jasno postaviti pravila i propise prometovanja u toj zoni 
- predlaže izgradnju novog parkinga nasuprot postojećeg na Prohaski 
- predlaže proširenje parkinga u Ulici slobode nakon trafostanice prema Labinu 
- nastavak uređenja parkirališta na Girandelli – daljnje asfaltiranje 
Direktor je odgovorio da će se otok maknuti. Što se tiče novog parkinga na Prohaska, Direktor je rekao da je 
već provjerio i da je to zemljište Republike Hrvatske i da treba ispitati kako doći u posjed tog zemljišta i koliko 
bi to koštalo. Isto tako je naveo, da je parkiralište na Prohaski puno samo tijekom sezone kada ljudi idu na 
kupanje i kada se popune sva okolna besplatna parkirališta te smatra da taj parking ne bi bio profitabilan. 
Proširenje parkinga u Ulici slobode će Direktor ispitati. Nastavak uređenja Girandelle je u planu, ali ne za 
slijedeću godinu nego za 2021. kada se poslovanje konsolidira i osiguraju sredstva za tu namjenu. 
G. Čekada je napomenuo da hlađenje u fitness dvorani nije radilo i Direktor je rekao da će to provjeriti.  
Predsjednica Skupštine gđa Mohorović se zahvalila skupštinarima na prijedlozima te Direktoru na prezentaciji 
i odgovorima. Zaključila je da moramo razmišljati strateški i dalje razvijati poslovanje i da je opravdano 
slijedeću godinu gledati kao jedan prijelazni period prema daljnjem razvoju. Zahtjeva da se jače radi na 
prezentacijama i nuđenju dvorane za razne događaje kako bi se povećali prihodi od najma. 
Na kraju je postavila pitanje u kojoj je fazi nabava za hranu za vrtiće i škole na što je Direktor odgovorio da je 
održan zajednički sastanak na tu temu i da čekamo konačne troškovnike od vrtića i škola. 
Plan poslovanja za 2020 je prihvaćen jednoglasno. 
Plan nabave roba, radova i usluga za 2020.g. je prihvaćen jednoglasno. 
 
4. Razno 
G. Milevoj je postavio pitanje uvođenja naplate oko Fine i u Ulici Matija Vlačić. Direktor je odgovorio da je to 
dio Programa energetske učinkovitosti u prometu koji je prošao javnu raspravu i naći će se na sjednici Gradskog 
vijeća početkom slijedeće godine. Ukoliko nakon toga Gradsko vijeće donese odluku o proširenju zona pod 
naplatom Labin 2000 preuzima upravljanje tim parkiralištima. 
 


